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Maandag 19 juni —  Chiro Waregem Centrum 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Marie De Graeve (KLJ Waregem/Wimbo), Zoë Eggermont (KLJ Waregem), Manuel Devriendt 

(Scouts Waregem), Artuur Coorevits (Chiro Waregem Centrum), Thomas De Vos (Chiro Waregem Centrum), Victor 

Willemijns (Jeugdhuis Den Uitvlucht), Dante Verbauwhede (dagelijks bestuur), Hannes Declercq (voorzitter jeugd-

raad), Flor Coussement (Jeugddienst), Simon Desmet (dagelijks bestuur), Clemens Van Cauwenberghe (Chiro Ga-

verke), Leontine Desloovere (Chiro Gaverke), Jasmine Tyberghien (Akabe Funk), Liezl Buyck (Akabe Funk), Stef 

Tijtgat (KAJ De Snaere/Chiro Leieland/JH Den Uitvlucht), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Alicia De Waele 

(Dagelijks bestuur), Lucas Desloovere (Dagelijks bestuur), Cindy Besard (Dagelijks bestuur), Phoebe Allaert 

(Speelplein De Speeldooze), Esther Allaert (Speelplein De Speeldooze), Ella Merlier (Chiro Nieuwenhove), Judy 

Platteau (Chiro Nieuwenhove) 

 

Verontschuldigd: Jong VLD, Jong CD&V, KSA Waregem, Chiro Oetsjiekoetsjie, Jo Neirynck (Schepen van jeugd) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Financieel 

Cindy: Over het vorige werk jaar kan ik zeggen dat we dat goed hebben gedaan. We organiseren met de subsidies 

die we ontvangen evenementen en ook de fuifbandjes hebben we aangekocht voor jullie. Hierdoor zaten we het 

vorige werkjaar wel 2000 euro in de min, maar is totaal niet alarmerend, we komen dit weer te boven. 

 
Peiling sprekers jeugdraad 

Hannes: We willen bij jullie eens navragen welke sprekers jullie interessant vinden om eens te horen op de jeugd-

raad. We hebben al eens IMOG gehad die langskwam ivm correct sorteren, wat wel interessant was. Zelf denken 

we aan de brandweer, het Rode Kruis voor EHBO bijvoorbeeld, de korpschef van de politie om eens preventietips 

te geven over diefstel, overlast,...Zijn er mensen die jullie eens willen horen spreken? 

Flor: Dat kan bijvoorbeeld ook eens een andere schepen zijn die langskomt om te spreken.  

Stef: De korpschef lijkt mij een interessant gegeven zodat de verschillende verenigingen eens vragen kunnen stel-

len. Wij als jeugdhuis kunnen ook in gesprek gaan over hoe we volgens hen bepaalde zaken kunnen te pakken.  

Hannes: Iemand van de politie gaan we sowieso proberen regelen, we hadden toch een aantal diefstallen en ge-

vallen van overlast. En het Rode Kruis? Als we een EHBO-vorming zouden organiseren, zou er hiervoor interesse 

zijn?  

Cindy: Dat kan ook een vorming zijn rond wondzorg, insecten en tekenbeten,…  

Akabe funk en Chiro Nieuwenhove zijn zeker al geïnteresseerd.  

Stef: Mag bij zo’n vorming EHBO ons volledige bestuur komen? 

Hannes: Vorig jaar hebben we ook drie vormingen gegeven en iedereen die wou mocht deelnemen. Stuur ons 

mailtje of een berichtje via de socials als er jullie nog iets te binnen schiet. 

 

Subsidies jeugdwerk  

Flor: Aangezien vandaag de deadline was om alles in te dienen is er nog geen overzicht van de verdeling van de 

subsidies. We hebben de aanvragen al binnen van Gewest Oe Est, KLJ, Scouts, Chiro Gaverke, Jeugdhuis Jakkedoe, 

Chiro Nieuwenhove, KSA, Chiro Oetsjiekoetsjie, de Jeugdschaakclub, Studentenclub Thraso, Christen Jongeren 

Waregem, Chiro Desselgem, Jeugdhuis Den uitvlucht, Speelplein De Speelberg, Speelplein De Speeldooze en Akabe 
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Funk. Jeugd Natuur en milieu heeft laten weten dat ze geen subsidies moeten hebben dit jaar. Ik stuur nog een 

mailtje naar diegenen van wie we het subsidiedossier nog niet hebben ontvangen. Volgende week ga ik hiermee 

aan de slag en tegen het begin van de zomer zullen de subsidies berekend zijn.  

Stef: Chiro Leieland zal nu nog indienen en ik kijk morgen voor de KAJ.  

Flor: Voor de mensen die op kamp gaan, wie ijsjes aankoopt kan hiervoor 0,50 euro per persoon terugvorderen via 

de ijsjessubsidie. Je mag ook en ijskar laten komen, maar zorg dat je altijd een factuur hebt van de ijsjes, dus 

ook voor de ijsjes die je aankoopt in de winkel. Na het kamp mag je die dan indienen. 

 

Instagram take-over 

Lucas:  Net zoals vorig jaar kunnen tijdens het kamp onze jeugdraad Instagram overnemen voor een dag. Wie hier 

weer wil aan deelnemen, gelieve dit op voorhand te laten weten en welke datum je zou willen. Dan sturen wij het 

wachtwoord door dat je die dag kan gebruiken en kan je de hele posten op onze account. Op die manier kunnen 

de andere jeugdverenigingen ook eens zien hoe jullie werking is op kamp. Stuur gerust drie voorkeursdata door.  

 

Aanvraag jubileumsubsidie Jeugdhuis Jakkedoe 

Flor: Jeugdhuis Jakkedoe heeft een aanvraag ingediend om een jubileumsubsidie te krijgen. Dat is een subsidie 

die je krijgt als je x-aantal jaar bestaat in een veelvoud van 25 jaar. Chiro Waregem Centrum vroeg ook een toela-

ge aan voor hun 80-jarig bestaan, dit komt op het schepencollege met de opmerking dat ze voor hun 75-jarig be-

staan geen subsidie hebben gehad en of het nu kan voor de 80 jaar. Waregemse verenigingen kunnen per veelvoud 

van 25 jaar een Waregembon krijgen ter waarde van 125 euro. Dus als je 25 jaar bestaat krijg je 125 euro, als je 

50 jaar bestaat krijg je 250 euro,... Deze toelage wordt dan bijvoorbeeld gebruikt om de receptie te bekostigen of 

om oudleden/oudleiding uit te nodigen. Je moet wel bewijsstukken indienen. Jakkedoe heeft de subsidie aange-

vraagd voor hun 50-jarig bestaan in september, de vzw van JH Jakkedoe bestaat sinds 1976, maar het jeugdhuis 

was drie jaar eerder al opgericht.  

De subsidie is er voor jubilerende verenigingen, reünie van jaargenoten en schoolproclamaties: 

www.waregem.be/producten/toelage-jubilerende-verenigingen  

 

De jeugdraad adviseert positief voor de jubileumsubsidie voor Jeugdhuis Jakkedoe. 

 

Leefwekencharter 

Hannes: In de loop van het jaar zijn we daarover bezig geweest, zal er al gewerkt worden onder dit charter ko-

mend schooljaar?  

Flor: De bedoeling is om in september zeker nog eens te overleggen met de scholen. We hebben een voorstel ge-

daan naar de scholen en de meeste scholen zullen hiermee kunnen leven, maar het struikelblok, die er ook de 

vorige keer was, zal wellicht die uniformen zijn. De vraag is wat hierin een compromis kan zijn. Kan enkel een trui 

van de jeugdbeweging wel tijdens die week voor de scholen? Directies mogen beslissen binnen hun school, wij wil-

len de dialoog opstarten, maar als ze voet bij stand houden gaan we toch met een compromis moeten afkomen. 

Artuur: Een short of rok zou wel tof zijn, maar ik heb dan liever dat alle scholen hetzelfde doen dan dat er een  

school die meer mag dan een andere.    

Flor: Dat vind ik ook een belangrijke insteek.  

Cindy: Het leukste is sowieso volledig uniform. 

Flor: Ik denk als we één directeur uit de scholengemeenschap al meekrijgen dat de rest wel zal volgen. Ik ga nog 

proberen om dit wel nog eens door te nemen met de directies tijdens de vakantie. 

 

Discord 

Hannes: Wij hebben een Facebookgroep Waregemse jeugdverenigingen en daarop zetten wij vroeger al onze in-

formatie van de jeugdraad. Niet veel mensen kijken nog op facebook, we zoeken een alternatief om jullie te be-

http://www.waregem.be/producten/toelage-jubilerende-verenigingen
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reiken zonder mails te sturen die soms toch in de spam belanden. Veel mensen in een Whatsappgroep samen zal 

wellicht onoverzichtelijk zijn. Als slechts 1 op 8 hier Discord gebruikt zal dit ook niet ideaal zijn. We blijven dus 

mails sturen.  

 

West-Vlaams toekomstpact 24 

Hannes: Met verschillende jeugdraden van West-Vlaanderen zijn bezig met samen te komen om problemen te no-

teren en zaken te bespreken om dan aan te kaarten bij de verkiezingen. Dat is met o.a. de jeugdraad van Poperin-

ge, Knokke, Roeselare,… Zijn er problemen die we moeten meenemen naar dat overleg?  

Flor: Het kan wel nuttig zijn om aan te geven als er problemen zijn om aan te kaarten bij de politiek. Als bijvoor-

beeld de jeugddienst er niets aan kan doen, dan nu de moment om deze ergens op papier te zetten waar het nieu-

we beleid mee aan de slag kan gaan. Dat kan  gaan om veilige fietsroutes naar jullie jeugdlokalen, meer groen,... 

Clemens: Minder beton. 

Hannes: Minder verharding is één van de onderwerpen die zullen opgenomen worden. Het is een document van 

een 8-tal jeugdraden samen dat we gaan indienen bij de burgemeesters zodat zij hiermee rekening kunnen hou-

den. Door samen te werken met verschillende jeugdraden kunnen we meer druk zetten, het zal ook via de kranten 

verspreid worden. 

Jasmine: Zijn hangjongeren en sluikstorten rond de jeugdlokalen ook onderwerpen die kunnen worden meegeno-

men?  We hebben nu het onkruid uitgedaan rond ons lokalen en daarbij een bak vol glasscherven verzameld.  

Hannes: Ik weet niet goed in hoeverre dit een politiek probleem is.  

Flor: Je kan dit voorbeeld ook breder gaan zien als “veilige jeugdomgeving”. Dat gaat dan ook over ruimtelijke 

ordening, een goede opstelling, inrichting en zichtbaarheid van jeugdlokalen,… 

Hannes: Ok, dat wordt meegenomen, zal dan voor binnen een klein jaartje zijn.  

 

Safe partyzone 

Hannes: Uit de vergaderingen met de andere jeugdraden is dit onderwerp naar voor gekomen. Safe partyzone 

wordt o.a. in Kortrijk gebruikt. Wie kent Safe Partyzone? 

Stef: Ze werken met een in– en uitgang en zo kunnen ze met bandjes werken. Hiermee kan je ook makkelijker 

grensoverschrijdend gedrag vaststellen.  

Hannes: Bezoekers moeten bij het binnenkomen hun identiteitskaart afgeven, deze wordt uitgelezen en zo kan 

men zien of deze persoon op een andere evenement al voor overlast heeft gezorgd. Dus stel dat iemand voor 

overlast zorgt, dan zal deze persoon geregistreerd worden door de politie in dat systeem. Die persoon zal niet 

meer binnen geraken op andere evenementen die werken met Safe Partyzone.  

Stef: Waar zou je dat dan doen? Tijdens Waregem Koerse? 

Hannes: Waregem Koersefeesten zijn openbaar, je kan de stad niet afsluiten voor een identiteitscontrole.  Bij-

voorbeeld voor grotere evenementen in het jeugdhuis, of voor grotere fuiven waar het elk jaar dezelfde ruziema-

kers zijn die terugkeren maar je kan hen niet weigeren om binnen te komen. Met Safe Partyzone kan je dat wel. 

Zou dit interessant zijn, ook al is het niet voor jullie zelf maar algemeen? Het is momenteel nog puur een idee; 

jullie organiseren een evenement, bij de jeugddienst kan je een laptop uitlenen waar je de identiteitskaarten 

moet scannen in een kaartlezer. De politie gaat op de hoogte zijn hiervan en voor de rest zien jullie dan een rood 

scherm bij personen die eerder al voor overlast zorgden op ander Safe Partyzone evenementen.  

Stef: Gaat dit niet voor een langere wachtrij zorgen? 

Cindy: Dat gaat echt wel vlot en je moet toch de leeftijd controleren en dus dan komt dat op hetzelfde neer.  

Lucas: Zo heb je het probleem valse identiteitskaarten ook niet. 

Hannes: Hoe meer verenigingen dit doen, hoe beter met dit systeem. Heeft iemand bezwaren tegen zo’n sys-

teem? Iemand die niet meer naar fuiven zou willen gaan waar je jouw identiteitskaart moet laten scannen? Je 

naam wordt enkel opgeslagen als er overlast werd vastgesteld. 

Jasmine: Is dit niet met security op te lossen? Voor kleine akkefietjes die wel op te lossen zijn dan. 
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Hannes: Het probleem is dat het ook gaat over persoonsgegevens en daar mag de security niets mee doen, de po-

litie wel. Ik merk voldoende interesse hier om dit verder te bekijken. 

 

Werving nieuwe bestuursleden 

Alicia: We zoeken nog mensen om aan te sluiten bij het dagelijks bestuur van de jeugdraad. De stuurgroepverga-

dering vinden plaats tussen de jeugdraadvergaderingen door. Deze zijn altijd met eten die we zelf klaarmaken, 

wel gezellig! 

Cindy: We komen samen deze zomer voor een ontmoetingsmoment, zonder echt te vergaderen, maar misschien 

wel een klein beetje. Je mag altijd ook vrijblijvend eens een vergadering meedoen. Het zou leuk zijn mochten we 

wat extra helpers hebben. We koken dus elk om beurt als we vergaderen.  

Flor: Tijdens de stuurgroepvergaderingen is het vooral nadenken over jeugdbeleid, zeker nu met de verkiezingen 

die er aan komen interessant als je eens wil doorwegen en je stem laten horen.  

 

Varia 

Flor: Verenigingen die minder gedreven zijn om de Gouden Borstel te winnen kunnen misschien deelnemen om de 

Gezondste organisatie van Waregem te worden. Dat gaat uit van het welzijnshuis. Je moet een actie doen die 

rond gezondheid draait en je kan hiermee een geldprijs winnen van 500 euro. 

www.waregem.be/gezondsteorganisatie  

 

Wij hebben met de stad een raamcontract met securityfirma Key4ce, de prijzen zijn opnieuw gewijzigd door de 

loonindexering, maar wij hebben daarvan de juiste kostprijzen. Dus als je zegt tegen Key4ce dat je aangesloten 

bent bij een Waregemse adviesraad, zoals de jeugdraad, dan krijg je altijd een voordeeltarief.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Artuur: Staat dit voordeeltarief los van de securitytoelage? 

Flor: Ja, dus naast het voordeeltarief dat je krijgt kan je ook nog de securitytoelage aanvragen.  

Je kan ook nog altijd  gaan studeren in Hippologia, volgende week is laatste week.  

 

Artuur: Zaterdag was er hier op het gras een minivoetbaltornooi maar het was niet opgekuist. Op zondag kwamen 

we hier toe rond 13.00u. voor onze laatste Chiro en het stond hier nog vol met tenten en bakken bier. Rond 

14.30u. kwamen hier een 15-tal mensen toe die hier gewoon kwamen om te drinken en te barbecueën. Sommige 

mensen begonnen dan onze jongste leden aan te spreken enzo… dus misschien als het volgend jaar samenvalt, 

beter dat ze hier tussen 14.00u. en 17.00u. niet zijn. 

Indexering bewakingsopdrachten 2023-2024 

    

VH= 375 
bewakingsopdachten fuiven (diverse data) - forfai-
taire uurprijs incl. alle kosten, alsook de verplaat-
singskosten 

eenheids-
prijs excl. 
btw 

eenheids-
prijs incl. 
btw 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een werkdag - dagtarief 35,21 € 42,61 € 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een werkdag - nachttarief 42,85 € 51,85 € 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een zaterdag - dagtarief 42,85 € 51,85 € 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een zaterdag - nachttarief 47,95 € 58,01 € 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een zondag - dagtarief 44,56 € 53,92 € 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een zondag - nachttarief 49,65 € 60,08 € 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een feestdag - dagtarief 45,66 € 55,25 € 

kostprijs per uur per bewakingsagent op een feestdag - nachttarief 53,30 € 64,50 € 

http://www.waregem.be/gezondsteorganisatie
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Jonas: Er was inderdaad voor de zondag een activiteit aangevraagd en goedgekeurd door het schepencollege. De 

afspraak was wel de organisatie goed gingen afspreken met de Chiro maar blijkbaar is dat niet gebeurd? 

Artuur: Het enige wat ze ons gevraagd hebben was om onze elektriciteit te gebruiken en dat ze dan de zondag 

zouden opkuisen. Ook nu staat er nog altijd materiaal van hen.  

Jonas: Ik vernam ook zelf al dat het er te luid aan toegegaan is, klopt dit?  

Artuur: Ja, zaterdag kreeg ik al telefoon van een buur uit de Potegemstraat en heb gezegd dat het niet onze or-

ganisatie was, maar het was inderdaad wel luid.  

Jonas: Ik had ook al een klachtmail ontvangen. Was het effectief te luid, meer dan 85dB? 

Artuur: Ja, zeker. 

Jonas: OK, bedankt, we nemen deze opmerkingen zeker mee. 

 

Phoebe: Komt er nog een vergadering voor de speelpleinwerkingen voor de activiteiten?  

Flor: Margot heeft een selectie gemaakt van activiteiten, je zal het overzicht nog krijgen.  

 

Flor: We proberen normaal altijd eens langs te komen op kamp, maar mogelijk lukt het dit jaar niet. Als we ko-

men ga je zeker nog een mailtje krijgen, ook als we niet komen zal ik een mailtje sturen. Bij ziekten of proble-

men op kamp mag je altijd jeugddienst verwittigen.  

 

Hannes: De nieuwe decibelmeter, registreert deze vanzelf? 

Jonas: Klopt, gewoon de microfoon aansluiten, de stekker in het stopcontact steken, verder hoef je niets te doen. 

Wij kunnen achteraf de decibelmeter uitlezen. Het is dus eenvoudiger dan bij de andere decibelmeter waar je 

alles handmatig moet instellen.  

 

Artuur: Vrijdag hebben wij heel lang gediscussieerd over ons teveel aan leden. Wij zitten met een afdeling van 52 

leden. Er zijn er ook veel van de scouts die overkomen naar ons.  

Manuel: In de scouts werken wij met een inschrijvingsstop.  

Jasmine: Bij Akabe Funk werken wij met een wachtlijst.  

Manuel: We geven eerst voorrang aan leden die veel gekomen zijn het jaar ervoor.  

Flor: Je kan ook voorrang geven aan mensen die in Waregem wonen.  

Stef: Ik zou dan toch eerder voorrang geven aan leden die het jaar ervoor veel gekomen zijn.  

Flor: Dan moet je dat wel goed bijhouden. Ik denk dat elke vereniging voor zichzelf moet uitmaken wat het best 

werkt en waar men zich het best bij voelt. 

Stef: Ik stond bij de rakkers van Chiro Leieland dit jaar en er is een lid afkomstig van Desselgem die het meest 

gekomen is gedurende het hele jaar, om die dan te weigeren…  

Flor: Zo ver zou ik nu ook niet gaan, maar bijvoorbeeld als er mensen uit Kruishoutem zouden komen, waarvan 

jullie in Chiro Centrum wellicht ook leden hebben? Doorverwijzen vind ik ook zeker geen slecht idee. Als Chiro 

Centrum veel leden heeft die in het Gaverke wonen kan je ze doorverwijzen naar Chiro Gaverke.  

Jasmine: Hoe werken jullie voor het vieruurtje? Is dat iedere keer gewoon geld meenemen?  

Artuur: Telkens één euro. 

Jasmine: Als je met een vieruurtjeskaart werkt en je vraagt om in het begin bijvoorbeeld 10 euro mee te nemen. 

Elke keer dat ze komen kan je schrappen op de kaart. Hun naam staat daar ook op, dan hoef je ook niet bij te 

houden hoeveel keer ze gekomen zijn.  

Artuur: Kampplaatsen vinden gaat bijna niet meer voor ons. We gaan al met bijna 300 op kamp. Vanaf het vijfde 

leerjaar slapen ze buiten, gelukkig hebben we genoeg tenten. Nu is het vooral moeilijk bij één leeftijdsgroep om-

dat ze met zoveel zijn, maar bij jongste afdelingen lukt het wel nog.  

Flor: Het is wel belangrijk, zeker bij jeugdbewegingen, dat je een brede basis heb bij de jongsten, want er gaan 

er sowieso stelselmatig afvallen.  
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Evenementen 

− 21 en  22 juni: Piekniek Elektriek—Zuiderpromenade 

− 23 juni: Jeugdhuis Den Uitvlucht—Afterschoolyear om het einde van de examens te vieren met live deejays 

− 23 t.e.m. 25 juni: Feestweekend Chiro Waregem Centrum—vrijdag 23 juni streekbieren– en cocktailavond—

zaterdag 24 juni kubbtornooi en kampvuur met live acts van eigen Chiroleden—zondag 25 juni: Hesp aan’t 

spit 

− 26 juni: Zomerbar Chiro Gaverke 

− 2 juli: BBQ @ KLJ Waregem 

− 7 t.e.m. 9 juli: Zomerfeesten ‘t Gaverke—vrijdag 7 juli zomerbar van de aspi’s —zaterdag 8 juli kubbtor-

nooi—zondag 9 juli levensgroot tafelvoetbal 

− 14 juli: Deejaycontest Sint-Margrietsfeesten Nieuwenhove 

− 15-16 juli: Feestweekend Chiro Nieuwenhove— zaterdag 15 juli cagevoetbaltornooi— zondag 16 juli petan-

quetornooi en mini Rockfestival  

− 12 november: Kaffiequiz Jong CD&V 

 

Volgende jeugdraad 

Datum en locatie nog te bepalen.  

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


